
 
 

 
 
 
 
 

  

Referat 

Fællesbestyrelsen ved Ebberup Skole, børnehave og vuggestue 

Tid:  Mandag den 29/1 2024 kl. 18.30 – 21.00 
Sted: Personalerummet 
Afbud:   Alle tilstede (medarbejderrepræsentant på teams)  
 
 

 

1. Velkommen til ny viceskoleleder Malene Bøje Lindsted 

 

2.  Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde. 
  
 Referat:  
 Referatet blev godkendt og underskrevet.  
  
  
 
3. Økonomi 
  
 Referat: 
 Punktet blev udsat til ekstraordinært møde mandag den 5/2-24 
 

4. Skolemad - ny ordning? (Sille) 
  
 Referat: 

 Sille orienterede om en skolemadsordning kendt fra Peter Willemoes-skolen. Bestyrelsen 
udbeder en prisliste, som Sille sender på mail. Karin får kontaktoplysningerne til Rasmus 
fra ”Willemoes-madordning” og aftaler nærmere.  
  

 
 
5. Fælles foredrag i partnerskabsområder - ideer 

 
 Referat: 

 Karin orienterede om forespørgslen fra område Vest vedrørende ønsker til et foredrag om 
et bestemt emne, der kunne være i hele partnerskabsområdets interesse. Foredraget 
kunne ligge i forbindelse med skolestart – med relevans for alle forældre, ikke blot dem 
med nye elever. Hvorvidt der er opbakning til et fælles oplæg blev drøftet og der blev 
udvekslet idéer til foredrag/oplæg – f.eks. Peter Mygind og søn (om ungdomsmisbrug), 
Imrad Rashid (om den digitaliserede virkelighed for unge) eller Lola Jensen (om 
børneopdragelse).  

  Bestyrelsen bakker op om, at der arbejdes videre med initiativet.  
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6. Evaluering af dialogmødet 23/11 2023 
  
 Referat: 

Helle fortalte om sin oplevelse med at deltage i dialogmødet om trivsel: Det var en god idé 
at mødes, og det var godt med de indlæg, der var, som omhandlede de fokuspunkter, der 
blev arbejdet med de forskellige steder. Det var godt, at der var politikere med til mødet. 
Der var ros til den valgte model og emne for dialogmødet.  
 Karin orienterede om, at der forud for dialogmøderne finder et formøde sted, hvor man 
kan klæde formanden på til, hvad indholdet skal være (frist tirsdag 6/2-24 til næste 
dialogmøde). Der blev givet forslag til Sille: trivsel som fortsat punkt.  

 
 
7. Status vuggestue 
  
 Referat 
 Bethina orienterede om de tre ekstra vuggestuepladser og rammerne derfor: vi skal finde 

en løsning inden for de eksisterende rammer, da dagplejehuset ikke længere er en 
mulighed med begrundelse i driftsomkostninger, som bestyrelsen ikke kender til.  

 Der blev spurgt ind til mulighederne for at benytte dagplejehuset, hvis der kommer flere 
vuggestuepladser, og Karin besvarede.  

 Bestyrelsen undrer sig over, at man har godkendt de tre pladser under forudsætning af, at 
dagplejehuset kunne benyttes, hvorefter man trækker dette tilbage.  

 Bestyrelsen undrer sig over, hvad de driftsomkostninger dækker over og hvorledes de kan 
beløbe sig på så meget, når huset ugentligt er i brug i forvejen. Karin orienterede om, at 
der var tale om væsentlige driftsomkostninger.  

 Bestyrelsen retter henvendelse til udvalget. Sille og Freja laver et udkast til en skrivelse.  
 Bethina orienterede om, hvorledes udfordringen med at rumme de tre ekstra børn løses 

pt. Der er stor ros til personalet, og forældre kan trygt aflevere deres børn i børnehuset.  
 
 
 
8.  Evaluering af landsbyordningens fest 
 
 Referat 
 Der var ros til personalets indsats i forhold til aktiviteter og oppyntning, og forestillingen 

fik stor ros - både til elever og personale. Det var godt, at komedien appellerede til et 
bredt publikum. Der var god lyd til skolekomedien, hvilket fik meget ros. Det var dejligt, 
at festen ikke sluttede efter skolekomedien.  

 Fra elevrådet blev der foreslået, at forestillingen lå tidligere, således deltagende elever 
kunne være med i festen bagefter. Der var ikke nok slik som præmier. Der stilles forslag 
om, at der ikke skal være et overordnet tema, men at klasserne selv må bestemme. 
Samtidig vil man gerne have, at det forbliver en overraskelse, hvilket tema en klasse har - 
man må altså først besøge klasserne til selve festen, ikke før.  Der er også ønske om, at der 
er bedre tid til at forberede festen.  

 Der er behov for bedre styr på det praktiske i forhold til bestyrelsens café.  
 Der var nogle forældre, som var i tvivl om, hvorvidt man måtte se komedien eller man 

skulle gå til klovne-show – derfor efterlyses en tydeligere udmelding omkring, hvem der 
må se klovnen, og hvem der må se komedien (med fleksibilitet deri).   

 Der efterlyses en oversigt over, hvor man finder de forskellige aktiviteter, f.eks brug af 
infoskærm med en oversigt.  



 
 
  Side 3 af 4 

 Karin orienterede om, at der var inviteret børnehus, små elever, bedsteforældre og 
seniorer til generalprøve.  

 
 
9.  Revidering af trivsels- og antimobbepolitik 
 
 Referat: 
 Bestyrelsen gennemgik udkastet til trivsels- og antimobbepolitikken, og der kom forslag 

til revidering af ordlyden. Karin sørger for renskrevet udkast til gennemgang næste gang.  
 
 
10. Siden sidst 

 
 Skole, børnehave og vuggestue 
 
 Referat: 
 
 Skole:  

Der har været afholdt skoleudviklingssamtale. Denne gang med 
undervisningsmiljørepræsentanter (elever). Pointer derfra lægges på hjemmesiden.  

 
Vi er i gang med næste skoleårs planlægning. Der blev pointeret, at tre timers idræt, 
hvoraf alle er teori, er ikke hensigtsmæssigt.  

 
 Der blev spurgt til mikroovne, hvilket tages med til afdelingsmøde 
 
 Der var en fin afslutning på samarbejdet med Gl. Avernæs og Assens fjernvarme.  
 

Eleverne i 9. klasse spørger til beslutningsprocessen omkring sidste skoledag. Karin 
informerede.  

 
Der blev drøftet forhold omkring vikarer. Karin opfordrede til, at man tager kontakt til 
skolen, hvis man undrer sig over noget.  

 
  
 Børnehave: 
 Ingen bemærkninger 
  
 Vuggestue:  
 Ingen bemærkninger  
 
 Elevrådet: 

Elevrådet fremlagde ønsker, heriblandt fokus på toiletternes tilstand og tid til brainbreaks 
i undervisningen. Karin noterede ønskerne. Elevrådets repræsentanter inviteres til næste 
møde, da tiden er for knap.  

 
 
11. Eventuelt 
 
 Referat: 
  
 Ingen bemærkninger 
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Referent: Malene Bøje Lindsted 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Kristina Hansen   Sille Nordtorp 
 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Lene Rasmussen   Arne Hviid    
 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Freja Majgaard Pedersen   Helle Storgaard 
 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Yasmin Jeromin Kock   Rita Hansen 
 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Agnes Hviid                              Sidsel Marie Andersen 
 
 
 
_________________________ 
Vivi Gerner 
 


